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                                            P r o t o k ó ł  Nr XXXIII/2009

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 28 października 2009r. w sali Urzędu
Gminy w Kotlinie w godz. od 900 do 1130.

ad.1 Otwarcie.
          Otwarcia XXXIII sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy Czesław
Moch witając Wójta Gminy Walentego Kwaśniewskiego, Sekretarza Gminy Genowefę
Dekert, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnego Rady Powiatu Sławomira
Wąsiewskiego, kierownika Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie Mariusza Krawczyka,
sołtysów oraz redaktora Gazety Jarocińskiej.
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 15
radnych, co stanowi kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią  załączniki do protokołu.
Nieobecni na sesji sołtysi: Wysogotówka Janusz Sierański i Racendowa Renata Woźniak.

ad.2  Przedstawienie porządku obrad.
           Przed przedstawieniem porządku obrad Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie
do porządku obrad projektu uchwały w sprawie:
- zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu,
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu na realizację zadania "

Dofinansowanie zakupu wideoendoskopu" dla Szpitala Powiatowego w Jarocinie,
- wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy

nieruchomości.
Za zmianą porządku obrad o w/w projekty uchwał głosowało 15 radnych.
Porządek obrad:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od

XXXII  sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXXII sesji oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2008 rok.
8. Informacja z wykonania inwestycji na terenie gminy Kotlin.
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009, w tym o

wynikach sprawdzianu i egzaminów.
10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
- określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu,
- określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości i opłaty targowej,
- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,
- zmiany gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na

rok 2009,
- zobowiązania w zakresie podjęcia inwestycji,
- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2009 rok,
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- zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej  w Poznaniu,

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu na realizację zadania "
Dofinansowanie zakupu wideoendoskopu" dla Szpitala Powiatowego w Jarocinie,

- wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy
nieruchomości.

11. Podjęcie opinii o wniosku Wójta Gminy o dofinansowanie budowy drogi transportu
rolniczego.

12. Wolne głosy i wnioski.
13. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
14. Zamknięcie obrad.
Przedstawiony porządek obrad przyjęty został 15 głosami "za".

   ad.3  Przyjęcie protokołu  z XXXII sesji Rady Gminy.
              Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Józef Szymendera przedstawił pozytywną

opinię o treści protokołu z XXXII sesji Rady, wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół  z XXXII sesji przyjęty został 15 głosami "za".

ad.4  Interpelacje i zapytania radnych.
                Interpelacje i wnioski zgłosił radny Stefan Taczała:
- o budowę drogi w Parzewie w kierunku cmentarza lub w Kurcewie do posesji Koterby

lub  do pałacu w Kurcewie i wprowadzenie tego zadania do budżetu roku 2010,
- naprawę drogi powiatowej Parzew - Sierszew,
- naprawę drogi powiatowej Kurcew - Korzkwy,
- naprawę  drogi w Kurcewie za posesją Garbowicza ( garb na całej szerokości jezdni).

ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od
XXXII sesji.
               Przewodniczący Rady poinformował Radę, że oprócz stałych  czynności w
okresie międzysesyjnym  spotykał się z Wójtem Gminy w sprawach bieżących  Gminy.
Poza tym w dniu:
- 28 września uczestniczył w otwarciu lądowiska dla helikopterów przy Szpitalu w

Pleszewie,
- 29 września uczestniczył w akcji "Cały powiat czyta dzieciom" zorganizowanej przez

Bibliotekę w Sławoszewie w Szkole Podstawowej w Sławoszewie z siedzibą w
Parzewie,

- 9 października uczestniczył w XIV Festiwalu Solistów i Zespołów Akordeonowych w
Kotlinie, składając wraz z Wójtem  podziękowania i wręczając dyplomy członkom
zespołu akordeonowego, którzy wystąpili  po raz ostatni przed publicznością kotlińską,

- 15 października obecny był na III powiatowym konkursie piosenki religijnej
zorganizowanej w Śmiełowie przez Parafie w Twardowie i Gimnazjum w Woli
Książęcej,

- 15 października obecny był również na wieczornicy w Gimnazjum w Kotlinie z okazji
Dni Patrona Szkoły - Papieża Jana Pawła II,

- 18 października wraz z Wójtem i sołtysem Kotlina radnym Szymczakiem  wspólnie z
przedstawicielami Rady Powiatu w Jarocinie składał wiązankę kwiatów i zapalił znicz
pod pomnikiem w Orpiszewku - miejscu stracenia dwóch mieszkańców Orpiszewka w
roku 1942. Złożenie kwiatów pod pomnikiem miało związek z akcją " Zapal znicz
pamięci", której patronował Marszałek Województwa Wielkopolskiego. Było to
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podtrzymanie pamięci Wielkopolan - ofiar II wojny światowej, jako, że 18
października wyprzedzał tragiczne dni, kiedy to w 14 miastach Wielkopolski
hitlerowcy dokonali publicznego mordu na elitach  Wielkopolski.

- uczestniczył w zakończeniu biwaku 5 drużyny harcerskiej  im. T. Kościuszki w
Sławoszewie,

- Przewodniczący brał udział w przygotowaniu materiałów sesyjnych i materiałów na
posiedzenia stałych komisji Rady oraz uczestniczył w posiedzeniach obu komisji.

Do informacji Przewodniczącego Rady nie wniesiono uwag.

   ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXXII sesji oraz z wykonania
uchwał Rady.
               Sprawozdanie z realizacji uchwał i o wydanych zarządzeniach stanowi załącznik
do protokołu.
Wójt poinformował Radę, że w okresie międzysesyjnym wręczył nagrody nauczycielom  z
okazji Dnia Edukacji Narodowej.
Poza tym spotkał się ze Starostą Jarocińskim w sprawie modernizacji drogi powiatowej
Kotlin - Sławoszew, w granicach powiatu oraz  w sprawie zakupu wideoendoskopu dla
Szpitala w Jarocinie.
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag.

 ad.7 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2008 rok.
              Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych  za 2008 rok
przedstawił Przewodniczący Rady informując, że oświadczenia złożono w terminie  i nie
stwierdzono w nich nieprawidłowości.
Przewodniczący Rady odczytał informację Wojewody o złożonych oświadczeniach
majątkowych przez Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy w których również nie
stwierdzono nieprawidłowości.
Wójt Gminy z kolei przedstawił  informację o złożonych oświadczeniach majątkowych
przez Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy i kierowników jednostek organizacyjnych
Gminy w których nie stwierdzono nieprawidłowości.
Informacje złożone przez Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy stanowią załączniki do
protokołu.

 ad.8 Informacja z wykonania inwestycji na terenie gminy Kotlin.
                       Informacje z wykonania inwestycji  przedstawił Wójt Gminy. Informacja ta

stanowi załącznik do protokołu.

ad.9 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2008/2009, w tym o
wynikach sprawdzianu i egzaminów.
              Przewodniczący Rady poinformował, że temat ten bardzo szczegółowo omówiony
został na posiedzeniach obu stałych komisji Rady.
Przewodniczący prosił dyrektora Zespołu  Obsługi Placówek Oświatowych Sławomira
Wąsiewskiego o przedstawienie informacji na ten temat.
Dyrektor Wąsiewski poinformował o zmianie ustawy o systemie oświaty  i nałożeniu
obowiązku złożenia Radzie do dnia 31 października każdego roku informacji o stanie
realizacji zadań oświatowych za miniony rok szkolny. Obecnie za rok szkolny 2008/2009.
Informacje takie, bez wymogu ustawowego Rada przyjmowała w miesiącu kwietniu i
sierpniu - mówił dyrektor Wąsiewski.
Informacja złożona przez dyrektora ZOPO stanowi załącznik do protokołu.
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 ad.10 Rozpatrzenie projektów uchwał.
               Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie
opinii komisji Rady dotyczących projektów uchwał.
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego i
Ochrony Przeciwpożarowej Stefan Taczała poinformował, że Komisja zgłosiła wniosek o
nie podwyższanie stawek podatku od nieruchomości od budynków mieszkalnych i od
budynków na działalność gospodarczą na 2010 rok. Pozostałe projekty uchwał Komisja
zaopiniowała pozytywnie.
                Przewodniczący Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Zdzisław
Wodniczak poinformował, że również ta Komisja zgłosiła wniosek o nie podwyższanie
stawek podatku od nieruchomości od budynków mieszkalnych i budynków na działalność
gospodarczą.
Poza tym na posiedzeniu tej Komisji radny zgłosił wniosek o obniżenie ceny żyta z 34,10
do 34,00 zł, który to wniosek nie uzyskał akceptacji Komisji.
Pozostałe projekty uchwał Komisja zaopiniowała pozytywnie.
                Przewodniczący Rady poinformował, że Wójt dokonał autopoprawki projektu
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i opłaty
targowej zgodnie z wnioskiem obu stałych Komisji Rady.
Odczytanie kolejno przez Przewodniczącego projektów uchwał i poddanie ich pod
głosowanie:
1) w sprawie określenia zasad udzielania  dotacji na prace konserwatorskie,

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.
Uchwała Nr XXXIII/161/2009 podjęta została 15 głosami "za".

2) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu.
Uchwała Nr XXXIII/162/2009 podjęta została 15 głosami "za".

3) w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości i opłaty targowej.
Uchwała Nr XXXIII/163/2009 podjęta została 15 głosami "za".

4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Uchwała Nr XXXIII/164/2009 podjęta została 15 głosami "za".

5) w sprawie zmiany gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych na rok 2009.
Uchwała Nr XXXIII/165/2009 podjęta została 15 głosami "za".

6) w sprawie zobowiązania w zakresie podjęcia inwestycji.
Uchwała Nr XXXIII/166/2009 podjęta została 15 głosami "za".

7) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2009 rok.
Uchwała Nr XXXIII/167/2009 podjęta została  15 głosami "za".

8) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu
      Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu.
      Uchwała Nr XXXIII/168/2009 podjęta została 15 głosami "za".
9) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarocińskiemu na realizację

zadania " Dofinansowanie zakupu wideoendoskopu" dla Szpitala Powiatowego w
Jarocinie.
Uchwała nr XXXIII/169/2009 podjęta została 15 głosami "za".

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy
nieruchomości.
Uchwała Nr XXXIII/170/2009 podjęta została 15 głosami "za".

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu.

ad.11 Podjęcie opinii o wniosku Wójta Gminy o dofinansowanie budowy drogi transportu
rolniczego.
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            Przewodniczący Rady odczytał wniosek Wójta Gminy kierowany do Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego o dofinansowanie  budowy drogi
transportu rolniczego Twardów - Racendów. Przewidywany koszt budowy drogi to
993.200,- zł, z tego 225.000,- zł z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych i 768.200,- zł z
budżetu Gminy.
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała wniosek Wójta, podejmując jednogłośnie 15
głosami "za"    opinię nr 4/2009 w tej sprawie.
Opinia stanowi załącznik do protokołu.

Ogłoszenie przez Przewodniczącego Rady 10 minutowej przerwy w obradach.

 ad.12 Wolne głosy i wnioski.
         Wnioski zgłosili:
Sołtys Marian Żurek wnioskując o większą liczbę osób na roboty interwencyjne do prac
na drogach, w tym do  wykaszania rowów przydrożnych.
Sołtys wnioskował również o prawidłowe wykaszanie rowów przy drogach powiatowych,
twierdząc, że to co wykonywane jest teraz,  nie jest wykaszaniem, a utrudnieniem dla
pracowników z Gminy, którzy poprawiają to wykaszanie.
Sołtys Żurek wnioskował także o odtwarzanie rowów przy drogach , dając przykład drogi
Kotlin - Racendów przy której rowów praktycznie nie ma , przez co droga jest podtapiana.
Radny Krzysztof Szyszka pytał Wójta czy Spółka "Kotlin" przedłużyła umowę na
dostarczanie ciepła do Szkoły w Kotlinie.
Radny Stefan Taczała poruszył sprawę korzystania z sal gimnastycznych  przy szkołach.
Radny informował, że chętni chcący korzystać z sali gimnastycznej muszą płacić opłatę
zgodnie z ustaloną stawką przez dyrektorów szkół tj.  40,- zł plus podatek VAT za 1
godzinę. Zdaniem radnego jest to dużo przy korzystaniu np. przez 3- 4 godziny z sali. Za
salę nie płaci tylko klub Sparta Kotlin. Radny mówił dalej, że sale te wybudowane zostały
z podatków wszystkich i trzeba coś z tym zrobić, aby młodzieży nie zniechęcać i nie
zmuszać do  korzystania z  sali w Żerkowie czy Marszewie. Radny Taczała wypowiedział
się za tym, aby umożliwić  młodzieży korzystanie z sal w szkołach, wyznaczając
odpowiedzialnego za utrzymanie porządku.
Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  Sławomir Wąsiewski wyjaśnił
radnemu Taczale, że wszystkie samorządy tak robią. Jeżeli przyjdzie 30 osób, to każda z
nich płaci po ok. 1,50 zł. Środki te poprzez budżet Gminy  przeznacza się na utrzymanie
sal tj. energię elektryczną, ogrzewanie, utrzymanie porządku. Dzieci szkolne i młodzież
bezpłatnie korzystają z sali.
Sołtys Beata Skowrońska wnioskowała o:
- obcięcie suchych konarów klonów przy drodze powiatowej w Sławoszewie, gdzie 2/3

tych drzew jest suchych,
- utwardzenie pobocza drogi powiatowej w Sławoszewie przy posesji Pani Malecha - nr

posesji 27 oraz od posesji Pana Szymczaka - nr 14 do kościoła,
- wprowadzenie do budżetu Powiatu na rok 2010 powierzchniowego utrwalenia

nawierzchni drogi Sławoszew - Racendów.
Radny Rady Powiatu Sławomir Wąsiewski poinformował, że poprosi dyrektora  Zarządu
Dróg Powiatowych w Jarocinie o skontaktowanie się w sprawie dróg powiatowych z
sołtysami.
Sołtys Mieczysław Stefaniak pytał od kiedy młodzież nie płaci  za korzystanie z sali,
ponieważ od młodzieży gimnazjalnej  z Wyszek korzystającej  z sali w Szkole
Podstawowej w Woli Książęcej pobrano opłatę w wysokości 25,- zł.
Dyr. ZOPO odpowiedział, że musi to sprawdzić, bowiem od dzieci nie pobiera się opłaty.
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Przewodniczący Rady wypowiadając się  na temat korzystania z sal gimnastycznych w
szkołach powiedział, że jeżeli korzysta z sali  30 osób, to opłata ta nie jest aż tak wysoka,
ale jeżeli przyjdzie 6 - 8 osób na 3 godziny, to jest dużo.
Dyrektor Wąsiewski odpowiedział, że to przede wszystkim zależy od radnych. Jeśli Rada
podejmie taką decyzję, to dyrektorzy w regulaminie dostosują się do tego. Dyrektor uważał
jednak, że jeżeli wszystko daje się za darmo, to później jest problem. Zdaniem dyrektora
opłata 1,- zł czy 1,50 zł nie jest opłatą wysoką.
Sołtys Maria Łuczak wnioskowała o budowę drogi Magnuszewice - Wyszki Góry.

 ad.13 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
sesji.
               Odpowiedzi udzielił Wójt informując, że:
- przełożenie trylinki na ul. Śniadeckich i Chopina musiałoby znaleźć  się w

inwestycjach budżetu na 2010 rok,
- budowa ul. Słonecznej jest także zadaniem do budżetu na 2010 rok,
- dwie wyrwy na ul. Skłodowskiej i przy okazji na ul. Kpt. Sobczaka oraz chodnik przy

ul. Kosińskiego  naprawiono,
- akacje przy ul. Kochanowskiego zostały podcięte,
- o wycięcie jesionów przy ul. Powstańców Wlkp.  wysłano pismo do Zarządu Dróg

Powiatowych w Jarocinie,
- szyba do wiaty autobusowej na Buchalińcu została zakupiona, ale  jeszcze nie

wstawiona,
- lampa przy ul. Sławoszewskiej  została dogadana,
- zakup samochodu dla OSP  - 1 samochód "wydyskutowany" został wczoraj na

posiedzeniach komisji Rady, przy ustalaniu stawek podatku od nieruchomości, bowiem
nie podwyższenie podatku o 0,50 zł i 0,03 zł dało kwotę potrzebną na zakup
samochodu.
Wójt poinformował, że złożono do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i
Gospodarki Wodnej w Poznaniu  wniosek o środki  z programu WRPO, czyli ze
środków europejskich na zakup samochodu ratownictwa technicznego dla OSP Kotlin.
Wniosków, w tym ze straży pożarnych złożono na 9 mln zł, a środków do podziału jest
7 mln zł i wniosek Gminy   może przy przydziale środków przepaść.

- przy każdym odbiorze odpadów z kontenerów Gmina stara się posprzątać teren wokół
kontenerów.
Jest coś dziwnego mówił Wójt, że każda posesja  wyposażona  została  w worki do
selektywnej zbiórki odpadów i w kubły na śmieci i jest pytanie skąd się biorą  śmieci w
kontenerach  i kto je przywozi.
Wójt mówił, że najprościej byłoby zlikwidować kontenery, z tym, że nie chciałby zdać
Gminy na jedno przedsiębiorstwo - Zakład Gospodarki Odpadami w Jarocinie. W
związku z tym, mimo, że utrzymanie kontenerów kosztuje Gminę, kontenery te zostaną
utrzymane. Dalej Wójt mówił, że człowiek całe życie się uczy. Jego Jarocin nauczył
sporo przez miesiące sierpień i wrzesień. W tej chwili, cokolwiek ma nazwę
miejscowości na "J", a szczególnie jak to jest Jarocin, to ma uczulenie i wie, że to, co
przychodzi z Jarocina, musi 17 razy przeczytać i 22 razy się zastanowić, co zrobić.
Wójt potwierdził, że nie jest za wycofaniem kontenerów  z których odpady zabiera
firma Remondis - Sanitech  z Poznania.
Dalej Wójt mówił, że kontenerów tych nikt nie chce mieć  koło siebie. Przy blokach
przy ul. Powstańców Wlkp. są kontenery wędrujące, co cztery tygodnie przenoszone w
inne miejsce, bo wszystkim przeszkadzają.

- droga przez wieś w Wyszkach  jest zadaniem inwestycyjnym,
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- zakup samochodu dla straży  jest zakupem inwestycyjnym,
- odnośnie działek zachwaszczonych  Wójt powiedział, że obecnie jest masę hektarów

nie uprawianych na których rosną chwasty, które się rozsiewają i pogarszają estetykę
środowiska. Jak sobie z tym poradzić, trudno powiedzieć . Być może trzeba będzie
wprowadzić akcję informacyjną  i do niektórych właścicieli takich działek wysłać
pisma.

- wyrwa przy moście w Magnuszewicach nie została naprawiona,
- Wielkopolski Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu Inspektorat w

Jarocinie poinformował, że konserwację rzeki Lutynia  w miejscowości Magnuszewice
wprowadzono do planu na 2010 rok, a wykonanie uzależnione jest od przydziału
środków finansowych,

- wiata autobusowa w Magnuszewicach  zostanie naprawiona gdy będzie blacharz na
robotach w gminie m.innmi na hydroforni w Magnuszewicach,

- tabliczki z numerami domów  jutro będą dla miejscowości Wysogotówek, Wola
Książęca i Racendów, a do Sławoszewa będą zamówione,

- oświetlenie uliczne w Sławoszewie zostało wyregulowane,
- drzewa w Magnuszewicach w kierunku Wilczy zostaną podcięte. Sołtys Magnuszewic

prosiła o przycięcie drzew także  przy boisku sportowym.
- do właściciela stawu w Twardowie wysłane zostanie pismo o zagospodarowanie stawu.
Wójt stwierdził, że realizacja wniosków przesuwa się, ale realizowana jest systematycznie.
           Odpowiadając na interpelacje i wnioski zgłoszone w dniu dzisiejszym Wójt
poinformował, że:
- budżet Gminy roku 2010 będzie kosmiczny. Gmina będzie planowała zaciągnąć około
      7- 8 mln zł pożyczki jeżeli  w budżecie mają się zmieścić wszystkie inwestycje, które
      są dotowane z budżetu UE tj. termo modernizacja budynku Szkoły Podstawowej w
      Kotlinie, budowa kanalizacji w Magnuszewicach, zakup samochodu dla OSP, boisko
      Orlik i jeżeli chwyciłaby szetynówka.
      Dochody Gminy na 2010 rok Wójt wyliczył na 22 mln zł, a wydatki na 30 mln zł.
      Bieżący rok zamknięty zostanie bez zaciągania pożyczek i zejdzie Gmina mocno z
      deficytem - przypuszczał Wójt.
- co do budowy dróg wymienionych przez radnego Taczałę  Wójt  powiedział, że należy

zastanowić się którą wybrać, czy w Kurcewie, czy w Parzewie,
- co do zatrudnienia pracowników na roboty interwencyjne, Wójt powiedział, że Jego

zdanie jest inne. Należy skierować wszystkie środki, które są w Urzędzie Pracy do
firm, a Gmina powinna wybrać w przetargu firmę i zlecić wykonanie prac.
Obecnie Gmina dostaje pracowników nie do upilnowania. Pracownicy ci wychodzą z
Urzędu Gminy o godz. 715, a o 1000 Wójt musi ich dyscyplinarnie zwolnić, a to z
przyczyny takowej, że mają  kolor mniej więcej taki, jak bluzka Pani redaktor ( bluzka
Pani redaktor miała kolor fioletowy). Dalej Wójt mówił, że jest to zatrudnienie socjalne
i Gmina zatrudnia tych, których już nikt nie chce. Jeżeli pójdzie zatrudnić i będą
ludzie, którzy będą chcieli choć trochę popracować, to Gmina zatrudni te osoby.
Wójt przypomniał, że kiedyś ludzie, których zatrudniała Gmina mieli większą ochotę
do roboty i więcej zrobiono.

- ciepło ze Spółki "Kotlin" będzie dostarczane tak długo, aż nie wybudowana zostanie
kotłownia, a zakład będzie funkcjonował, co najmniej do końca przyszłego roku,

- na temat korzystania z sal gimnastycznych odpowiedzi bezpośrednio po zadanym
pytaniu udzielił dyrektor Wąsiewski.
Wójt podzielał zdanie dyrektora, co do dawania czegoś za darmo, mówiąc, że nie ma
gorszej rzeczy jak dawanie za darmo.
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Wójt przypomniał  o dyskusji  na ten temat na wczorajszym posiedzeniu Komisji
Oświaty, gdzie mówiono, że kaszę perłową dawaną za darmo jedzą nie te stworzenia
co powinny. Dawanie czegoś za darmo jest po prostu nie szanowane - mówił Wójt.

- wyrównanie pobocza przy posesji Pani Malechowej w Sławoszewie uda się załatwić
przy przebudowie drogi Kotlin - Sławoszew,

- droga Sławoszew - Racendów wyjaśniono, że chodzi o odcinek tej drogi od drogi
powiatowej Kotlin - Sławoszew do drogi Sławoszew - Racendów, w centrum wsi przy
sklepie,

- droga Magnuszewice - Wyszki Góry  - obecnie droga ta przechodzi przez prywatne
grunty, a rolnicy uprawiają w zamian za to grunty, które stanowią drogę. Wobec tego
musi być uregulowana własność tych gruntów. Gmina musi otrzymać od Wojewody
swoją część i zamienić z rolnikami Panem Kiczką i Panem Pankiem. Droga ta będzie
rozkopana przy budowie kanalizacji w 2010 roku i dopiero później można mówić o jej
budowie i nic nie stoi na przeszkodzie , aby wprowadzić ją do budżetu na 2011 rok.

Wójt poinformował również, że w najbliższym czasie naprawiona zostanie wiata
autobusowa w Twardowie.
Zrealizowane zostaną z opóźnieniem wnioski o przycięcie krzewów bzu przy ul.
Poznańskiej w pobliżu skrzyżowania z drogą w kierunku Magnuszewic.
Wójt poinformował, że brygada pracowników interwencyjnych odchodzi z dniem 30
października br. Zostaną tylko 1 lub 2 osoby i będą roboty wykonywane.
Radny Stefan Taczała zabrał głos odnośnie odpowiedzi Wójta w sprawie zakupu
samochodu dla straży, przypominając, że zgłaszał wniosek na poprzedniej sesji o zakup
dwóch samochodów z budżetu Gmina roku 2009, a podatki Rada ustalała na 2010 rok.
Wójt z kolei odpowiedział, że nie jest przeciwny strażom pożarnym.

      ad.14 Zamknięcie obrad.
           Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna XXXIV sesja Rady Gminy
odbędzie się w dniu 10 listopada br. o godz. 1100w Gimnazjum  im. Niepodległości Polski
w Woli Książęcej i poprzedzona zostanie mszą św. w kościele parafialnym w Twardowie o
godz. 1000.za udział w sesji Przewodniczący Rady zamknął XXXIII sesję Rady Gminy
Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                        Komisja Rewizyjna:

                                    1. Przewodniczący Komisji Józef Szymendera ..................................

                                    2. Członek Komisji Zofia Antczak                    ..................................

                                    3. Członek Komisji Andrzej Sitnik                    ..................................

 


